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Z A P I S N I K  
 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Vojnik, 
ki je bila v četrtek, 23. 3. 2023, ob 18. uri 

v sejni sobi Občine Vojnik 
 
Ob otvoritvi seje je bilo prisotnih 16 svetnikov, odsotna sta bila Branko Podgoršek in Jurij 
Komplet, drugi prisotni: župan Branko Petre, ad 5 predstavnik PP Celje, predstavnice 
občinske uprave: Mojca Vodušek, Tanja Golec Prevoršek, Nataša Kos. 
 
Sejo je vodil župan Branko Petre. Otvoril je sejo, pozdravil navzoče in predlagal  dnevni red, 
kot so ga svetniki prejeli v vabilu.  
 
Svetniki so se strinjali s predlaganim dnevnim redom.  
 
DNEVNI RED:  
1. Potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Občine Vojnik 
2. Predlog za imenovanje člana sveta lokalnih skupnosti Centra za socialno delo 

Celje 
3. Soglasje ustanovitelja pri določanju delovne uspešnosti ravnateljev javnih 

zavodov 
4. Predlog Pravilnika o plačah občinskih funkcionarjev, nagradah članov delovnih 

teles občinskega sveta in članov drugih občinskih in krajevnih organov ter o 
povračilih stroškov 

5. Informacija o delu policijske postaje Celje za leto 2022  
6. Poročilo o delu Skupne občinske uprave NOE Medobčinske inšpekcije in redarstva 

občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice,  Šentjur, Vitanje, Vojnik in 
Zreče za leto 2022  

7. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2022 in cilji delovanja 
občinskih redarjev v letu 2023  

8. Predlog  Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje Občine 
Vojnik 

9. Poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega načrta 
(LEK) Občine Vojnik in njihovih učinkih za leto 2022 

10. Poročilo o delu občinske uprave  
11. Poročilo o delu odborov in komisij 
12. Vprašanja in pobude svetnikov 

 
 
 Ad 1. Potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Občine Vojnik 
 
Župan je povzel zapisnik in sprejete sklepe 3. redne seje občinskega sveta Občine  Vojnik.   
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet občine Vojnik na 4. redni seji dne 23.3.2023 potrdi zapisnik 3. redne seje 
občinskega sveta Občine Vojnik. 
NAVZOČIH: 16 
ZA: 16 
PROTI: nihče 
SKLEP JE BIL SPREJET 



 
Ad 2. Predlog za imenovanje člana sveta lokalnih skupnosti Centra za socialno delo 
Celje 
 
Damjan Muzel, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 
povedal, da je bil poziv za predlog kandidata za člana Sveta lokalnih skupnosti Centra za 
socialno delo Celje objavljen na spletni strani Občine Vojnik in na oglasnih deskah od 
11.1.2023 do 6.2.2023. Rok za oddajo pisnih predlogov je bil najkasneje do ponedeljka 
6.2.2023 do 12. ure na naslov Občina Vojnik, Keršova ulica 8, 3212 Vojnik ali v sprejemno 
pisarno Občine Vojnik ali po e-pošti obcina@vojnik.si.   
 
Komisija je prejela naslednje predloge: Martina Težak, predlagatelj Roman Kugler in Tatjana 
Štante Selčan, predlagatelj Občinski odbor Nove Slovenije. Člani komisije predlagajo 
podaljšanje mandata obstoječi članici Tatjani Štante Selčan.  
   
Albina Ločnikar je vprašala, ali je bilo posredovano kakšno poročilo s strani dosedanje 
predstavnice o delu CSD. Župan je pojasnil, da sodelovanje s CSD teče zgledno. Vida 
Podergajs je povedala, da je govorila z dosedanjo predstavnico in je pripravljena predstaviti 
delovanje. Svetniki so bili mnenja, da trenutno ni potrebe po tovrstni predstavitvi. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Vojnik na 4. redni seji, dne 23. 3. 2023 imenuje kandidatko 
Tatjano Štante Selčan za predstavnico uporabnikov v Svetu lokalnih skupnosti Centra 
za socialno delo. 
NAVZOČIH: 16 
ZA: 16 
PROTI: nihče 
SKLEP JE BIL SPREJET 
 
Ad 3. Soglasje ustanovitelja pri določanju delovne uspešnosti ravnateljev javnih 
zavodov 

Damjan Muzel, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 
povedal, da se od 1. julija 2020 dalje ponovno uporabljajo določbe Zakona o sistemu plač v 
javnem sektorju (ZSPJS) glede izplačila redne delovne uspešnosti. Zato mora Svet zavoda 
odločiti tudi, koliko odstotkov osnovne plače ravnatelja se nameni za njegovo delovno 
uspešnost za leto 2022. Za delovno uspešnost se lahko nameni najmanj 2% oziroma, če so 
za to izpolnjeni vsi pogoji, do največ 5% njihove osnovne plače v obdobju od 1.1.2022 do 
31.12.2022. Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport (za OŠ Vojnik in OŠ Frankolovo) 
oziroma občina (za vrtec) bosta zavodom zagotovila sredstva za izplačilo delovne uspešnosti 
ravnatelja v skladu z odločitvijo sveta zavoda in soglasja ustanovitelja. Soglasje ustanovitelja 
je potrebno tudi v primeru oseb javnega prava, katerih ustanovitelj je lokalna skupnost in se 
ne financirajo iz proračuna lokalne skupnosti. (Okrožnica št. 6030-1/2021/33 z dne 
11.3.2021).  Glede na zahtevne okoliščine v letu 2022, ministrstvo svetom zavodom 
priporoča, da sprejmejo sklep, da za redno delovno uspešnost ravnateljem namenijo 5% 
letne mase njihove osnovne plače. (Okrožnica št. 6030-1/2023/4 – februar 2023).  

 
V skladu s 57. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Vojnik (UGSO št. 37/16, 66/18 
in 39/20) Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje med drugim tudi: pripravlja 
predloge odločitev Občinskega sveta v zvezi s plačami ter drugimi prejemki občinskih 
funkcionarjev, članov občinskih organov in delovnih teles, ravnateljev in direktorjev javnih 
zavodov, javnih agencij in skladov ter direktorjev javnih podjetij ter izvršuje odločitve sveta.  
 
Priloga gradiva zajema vloge – predloge za ravnateljice OŠ Vojnik, OŠ Frankolovo in Vrtec 
Mavrica Vojnik, iz katerih izhaja, da je predlog za ravnateljice osnovni šol maksimalno 
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ocenjena delovna uspešnost (vsota doseženih odstotkov je 100 %), to je 5 % njihove 
osnovne plače za obdobje od 1.1.2022 do 31.12.2022. V Vrtcu Mavrica Vojnik sta bili v letu 
2022 imenovani za ravnateljici Simona Žnidar za obdobje 1.1.2022 – 28.2.2022, predlagana 
delovna uspešnost 2% ter Martina Ošlak za obdobje 1.3.2022 – 31.12.2022, predlagana 
delovna uspešnost 5%. Skladno z zgoraj omenjeno okrožnico se za ocenjevalno obdobje 
oceni vsakega ravnatelja posebej, v primeru da je v ocenjevalnem obdobju opravljalo 
funkcijo ravnatelja več oseb.  
 
Komisija je obravnavala predloge na seji dne, 13. 3. 2023, ter predlagala, da Občinski svet 
poda soglasja k plačilu redne delovne uspešnosti za obdobje od 1.1.2022 do 31.12.2022 
ravnateljicam Osnovne šole Vojnik, Nataši Čerenak ter Osnovne šole Antona Bezenška 
Frankolovo, Marjani Šoš v višini 5 % letne mase njihove osnovne plače, ravnateljicam Vrtca 
Mavrica Vojnik, Martini Ošlak za obdobje 1.3.2022 do 31.12.2022, v višini 5 % letne mase 
njene osnovne plače, Simoni Žnidar za obdobje 1.1.2022 do 28.2.2022 pa v višini 2% letne 
mase njene osnovne plače.   
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Vojnik na 4. redni seji dne, 23. 3. 2023, poda soglasje, da se za 
redno delovno uspešnost za obdobje od 1.1.2022 do 31.12.2022 ravnateljicam 
Osnovne šole Vojnik, Nataši Čerenak ter Osnovne šole Antona Bezenška Frankolovo, 
Marjani Šoš nameni 5 % letne mase njihove osnovne plače, ravnateljicam Vrtca 
Mavrica Vojnik, Martini Ošlak za obdobje 1.3.2022 do 31.12.2022, se nameni 5 % letne 
mase njene osnovne plače, Simoni Žnidar za obdobje 1.1.2022 do 28.2.2022 se nameni 
2% letne mase njene osnovne plače. 
NAVZOČIH: 16 
ZA: 16 
PROTI: nihče 
SKLEP JE BIL SPREJET 
 
Ad 4. Predlog Pravilnika o plačah občinskih funkcionarjev, nagradah članov delovnih 
teles občinskega sveta in članov drugih občinskih in krajevnih organov ter o 
povračilih stroškov 
 
Damjan Muzel, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občine 
Vojnik je povedal, da je komisija obravnavala Pravilnik o plačah, sejninah in drugih plačilih 
občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih organov 
Občine Vojnik in o povračilih stroškov na 2. redni seji dne 17.1.2023 ter na 3. redni seji, dne 
13.3.2023. Pravilnik je pripravljen v skladu s priporočili Ministrstva za javno upravo ter 
normativnimi smernicami. 
 
Statutarno pravna komisija je na svoji 1. redni seji dne 20.2.2023 obravnavala Pravilnik o 
plačah občinskih funkcionarjev, nagradah članov delovnih teles občinskega sveta in članov 
drugih občinskih in krajevnih organov ter o povračilih stroškov in sprejela naslednji sklep:  
 
- Statutarno pravna komisija Občine Vojnik je na 1. redni seji dne 20.2.2023 obravnavala 
Pravilnik  o plačah občinskih funkcionarjev, nagradah članov delovnih teles občinskega sveta 
in članov drugih občinskih in krajevnih organov ter o povračilih stroškov in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme, s predlogom, da se v 8. členu Pravilnika, v drugem 
odstavku  črta udeležba na redni ali izredni seji občinskega sveta, ki traja manj kot dve (2) 
uri  - 75,00 EUR.  Obrazložitev:  član sveta se na sejo pripravi ne glede na trajanje le-te, 
rezervira čas za sejo, zato člani komisije predlagajo, da je sejnina za sejo 150 EUR ne glede 
na trajanje.  
 
- Drugi sklep: Člani komisije predlagajo, da se višina sejnin preveri na vsaki 2 leti in uskladi z 
rastjo življenjskih stroškov. 



 
Člani komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja so se s prvim predlogom 
strinjali, kar se je uskladilo v pravilniku, tako da se je črtala opredelitev »udeležba na redni ali 
izredni seji občinskega sveta, ki traja manj kot dve (2) uri  - 75,00 EUR«.  
 
Glede drugega predloga o uskladitvi višine sejnin pa sprejmejo predlog, da bi vezali trenutno 
predlagane sejnine v odstotku na županovo plačo, ki velja od 1.4.2023 dalje, kar bi pomenilo, 
da se sejnine uskladijo takrat, ko pride do uskladitve ali spremembe županove plače. 
Predlogi zneskov v pravilniku se tako spremenijo v odstotke vezane na županovo plačo. V 
prilogi gradiva so svetniki prejeli trenutno veljavni pravilnik ter novega, prav tako pa prilogo v 
kateri so opredeljeni dejanski zneski sejnin, vezani na županovo plačo.  
Damjan Muzel je še pojasnil, da je bilo največ usklajevanja glede nagrad predsednikov 
svetov KS, saj, skladno z zakonodajo, lahko dobijo izplačane sejnine in povrnjene dejanske 
stroške.  
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Vojnik na 4. redni seji dne, 23. 3. 2023, sprejme Pravilnik o 
plačah, sejninah in drugih plačilih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles 
občinskega sveta ter članov drugih organov Občine Vojnik in o povračilih stroškov. 
NAVZOČIH: 16 
ZA: 16 
PROTI: 0 
SKLEP JE BIL SPREJET 
 
Glede na to, da je bilo s predstavnikom PP Celje dogovorjeno, da pride kasneje, župan 
predlaga obravnavo točke 8, s čimer se svetniki strinjajo.  
 
Ad 8. Predlog  Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje Občine Vojnik 
 
Anton Preložnik, predsednik Odbora za okolje in prostor ter komunalo je pojasnil, da Občina 
Vojnik uporablja pri odmeri komunalnega prispevka odlok iz leta 2021. Z uveljavitvijo Zakona 
o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 199/21; v nadaljevanju: ZUreP3), je prišlo do nekaterih 
sprememb zato je potrebno odlok uskladiti z novo zakonodajo.  Uskladitev z novo 
zakonodaja in  omogočiti lastnikom obstoječih objektov finančno bolj ugodne pogoje za 
priključevanje na novo komunalno opremo, kot pa ga imajo novograditelji, saj so lastniki teh 
objektov nekoč v preteklosti že imeli strošek z zagotavljanjem komunalne samooskrbe 
skladno z zakonodajo oz. takratnimi pogoji zapisanimi v gradbenih dovoljenjih. Ocenjujemo, 
da se bodo prihodki v proračunu povečali. 
 
Obrazložitev k posameznim členom 
1. člen – tehnična določba, kateri odlok spreminjamo 
2. člen – ZureP-3 ima minimalne spremembe pri opredeljevanju nekaterih pojmov. Vsebinsko 
ni nobene spremembe. 
3. člen – Uredba pravi, da se za objekte, ki se jim izboljšuje opremljenost (npr. obstoječi 
objekti, ki dobivajo na novo kanalizacijo), gradbena parcela ne določa oz. ne ugotavlja, 
ampak se pri obračunu kot vhodni podatek uporablja površina, določena kot »stavbišče x 
Fp«. Prej je bil ta faktor 2,5, sedaj pa ga znižujemo na 1,5, kar je za zavezance za plačilo bolj 
ugodno.  
Primer: za hišo gabaritov 10 x 8 m bo vhodni podatek za obračun komunalnega prispevka 80 
x 1,5 = 120 m2. Pa čeprav je dejanska gradbena parcela velika npr. 500 m2. 
4. člen – Gradbeni zakon (GZ-1) »drugih gradbenih posegov« ne določa več, zato to črtamo. 
5. člen – V dosedanjem odloku ni bilo določb glede obročnega plačila, saj je občina do sedaj 
izdajala odločbe samo novograditeljem, ki so plačali komunalni prispevek v enem kosu. Pri 
odločbah, izdanih po uradni dolžnosti, pa obveznost do plačila pade tudi na lastnike objektov, 



ki odločbe ne pričakujejo ali pa bi zanje enkratno plačilo predstavljalo preveliko breme, zato 
Občina izkorišča zakonsko možnost, da zavezancem za plačilo omogoča plačilo v več 
obrokih. 
6. člen – prej je pisalo, da je občina oproščena plačila komunalnega prispevka, če gradi 
posamezne vrste stavb in v primeru nadomestitve objekta zaradi naravne nesreče. Po 
novem so to že zakonske oprostitve, ki izvirajo iz ZUreP-3, in veljajo avtomatsko še naprej  in 
jih občini ni treba več pisati v odlok, ker jih je kot obvezne predpisala že država. 
Zato pa po drugi strani po novem velja, da so enostavni objekti oproščeni komunalnega 
prispevka samo v primeru, če je to izrecno napisano v občinskem odloku (je bilo tudi že do 
sedaj), zato ta del ohranjamo zapisan, da bo ta olajšava velja tudi še naprej. 
Vsebinska razlika je tukaj ta, da je zakonodajalec črtal možnost oprostitve plačila 
komunalnega prispevka za nezahtevne objekte, tako da te po novem ni več. Glede tega 
občina nima instrumenta, da bi to kako spremenila. 
Po ZUreP-2 je veljalo, da mora občina oproščena sredstva komunalnega prispevka v enaki 
višini nadomestiti iz nenamenskih prihodkov občinskega proračuna (bivši šesti odstavek 19. 
člena). Ta določba je v novem zakonu ukinjena, zato tudi v občinskem odloku ni več 
potrebna. 
7. člen – lastniki obstoječih objektov, ki bodo na novo pridobivali kakšno vrsto komunalne 
opreme (najpogosteje je to kanalizacija) so zavezanci za plačilo komunalnega prispevka. 
Občina Vojnik tega določila do sedaj ni izvajala v praksi, vendar je sprememba pravnega 
reda takšna, da upravljavec infrastrukture (VO-KA Celje) pod grožnjo kazenskih sankcij ne 
sme priključiti nobenega objekta na novo infrastrukturo brez potrdila o plačanem 
komunalnem prispevku. 
 
Občina Vojnik želi omogočiti lastnikom obstoječih objektov finančno bolj ugodne pogoje za 
priključevanje na novo komunalno opremo, kot pa ga imajo novograditelji, saj so lastniki teh 
objektov nekoč v preteklosti že imeli strošek z zagotavljanjem komunalne samooskrbe 
(ureditev kapnice, male čistilne naprave, greznice…). Olajšava znaša tako za vodovod 50 %, 
za kanalizacijo pa 75 %, vendar je v primeru kanalizacijskega omrežja omejena na obdobje 
enega leta po izgradnji omrežja na nekem območju, z namenom spodbuditve občanov, da se 
čim prej priključijo na kanalizacijo. 
 
Občina Vojnik želi omogočiti lastnikom obstoječih objektov finančno bolj ugodne pogoje za 
priključevanje na novo komunalno opremo, kot pa ga imajo novograditelji, saj so lastniki teh 
objektov nekoč v preteklosti že imeli strošek z zagotavljanjem komunalne samooskrbe 
(ureditev kapnice, male čistilne naprave, greznice…). Olajšava znaša tako za vodovod 50 %, 
za kanalizacijo pa 75 %, vendar je v primeru kanalizacijskega omrežja ta omejena na 
obdobje enega leta po izgradnji omrežja na nekem območju, z namenom spodbuditve 
občanov, da se čim prej priključijo na kanalizacijo. Po preteku tega obdobja pa bo tudi za njih 
olajšava znašala 50 %. 
8. člen – tehnična določba. 
 
O  odloku je razpravljala Statutarno pravna komisija in ponovno tudi odbor za Okolje in 
prostor ter komunalo in ga predlagal v sprejem  občinskemu svetu. 
 
Statutarno pravna komisija  je na 1. redni seji, dne 20.2. 2023 obravnavala Osnutek Odloka o 
spremembah in dopolnitvah odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 
obstoječo komunalno opremo za območje Občine Vojnik in ugotovila, da je odlok pripravljen 
skladno z nomotehničnimi smernicami in usklajen z veljavno zakonodajo.  
Statutarno pravna komisija se je seznanila s pobudami občanov za sodelovanje pri pripravi 
odloka in sicer s predlogi  za višjo oprostitev plačila komunalnega prispevka kot je določena 
v osnutku odloka, za lastnike obstoječih objektov  za priključitev na novo komunalno 
infrastrukturo. Glede na to, da je občina prejela navedene pobude občanov (23), komisija 
predlaga, da se o pobudah opredeli Odbor za okolje in prostor ter komunalo kot vsebinski 
odbor.  



Statutarno pravna komisija je na 1. redni seji, dne 20.2. 2023 seznanila s  procenti oprostitev 
za lastnike obstoječih objektov pri plačilu komunalnega prispevka za priključitev na novo 
komunalno infrastrukturo, kot so opredeljeni v osnutku odloka (75% , 50% znižanje) in se s 
predlogom kot je bil predlagan  strinja. Barbara Leder, predsednica Statutarno pravne 
komisije je pojasnila, da je Statutarno pravna komisija predlog odloka obravnavala in ga 
sprejela z večino glasov. 
 
Tudi Odbor za okolje in prostor je na 2. seji dne 15.3.2023, ponovno obravnaval predlog  
Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka 
za obstoječo komunalno opremo za območje Občine Vojnik in ugotovila, da je odlok 
pripravljen skladno z zakonodajo in da so tudi predlagane olajšave (75% , 50% znižanje) 
primerne, saj se občanom sedaj omogoča bistveno lažje priključevanje na javno 
infrastrukturo, le ta je zgrajena praktično do vsake parcele. 
 
Na novo kanalizacijsko omrežje se bo v okviru projekta »Odvajanje in čiščenje odpadnih 
voda v porečju Savinje – Občina Celje, Štore, Vojnik«,  lahko priključilo  73 enot.  
 
V razpravi je Barbara Leder predstavila pripombe na predlog odloka in sicer smatra, da bi bil 
procent  oprostitev za lastnike obstoječih objektov pri plačilu komunalnega prispevka za 
priključitev na novo komunalno infrastrukturo lahko višji.  Pripomnila je še, da niso bile 
predstavljene kalkulacije prihodkov, zanima jo tudi, če višina tako pridobljenih sredstev vpliva 
na pridobitev EU sredstev. Župan je pojasnil, da moramo izvesti 98% priklopov znotraj 
aglomeracije, da lahko počrpamo sredstva, za črpanje je pomembno število izvedenih 
priklopov na kanalizacijsko omrežje. Komunalni prispevek pa je potrebno obračunati skladno 
z zakonodajo, 1.7.2022 je bila sprememba zakona, direktor javnega podjetja plača globo, če 
ne zahteva dokazila o plačanem komunalnem prispevku, za lastnike obstoječih objektov je 
predviden visok popust. Predlog je primerljiv z ostalimi sosednjimi občinami. Pojasnil je še, 
da je vrednost investicije 800.000,00 EUR, zaračunano je cca. 400,00 EUR, ljudje čakajo na 
sprejem odloka, da se bodo lahko priklopili. Janko Čepin je povedal, da se mu zdi predlog 
korekten, tudi on bo plačal komunalni prispevek za svoj poslovni prostor.  
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet občine Vojnik je na svoji 4. redni seji dne, 23.3.2023  sprejel Predlog 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o podlagah za odmero komunalnega 
prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje Občine Vojnik. 
NAVZOČIH: 16 
ZA: 15 
PROTI: 1 
SKLEP JE BIL SPREJET 
 
Ad 5. Informacija o delu policijske postaje Celje za leto 2022  
 
Martin Kumer, načelnik Policijske postaje Celje je podal obrazložitev delovanja Policijske 
postaje Celje za leto 2022. Predstavil je posamezne  podatke s poudarkom na pregledu 
stanja po posameznih področjih dela na območju občine Vojnik in primerjavo s preteklim 
letom. Izpostavil je medvrstniško nasilje, v porastu je nasilje v družini, vandalizem. Podal je 
informacije glede nekaterih kaznivih dejanj z območja obline Vojnik. Vida Podergajs je 
izpostavila problematiko nasilja v družini, načelnik je pojasnil, da se policisti vedno odzovejo, 
če ni prijave, pa ne morejo ukrepati. Župan se je načelniku zahvalil za dobro sodelovanje in 
pohvalil delo rajonskih policistov.  
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Vojnik na 4. redni seji, dne 23. 3. 2023, sprejme informacijo o 
delu Policijske postaje Celje za leto 2022 s poudarkom dela na območju občine Vojnik. 
NAVZOČIH: 16 



ZA: 16 
PROTI: 0 
 
Ad 6. Poročilo o delu Skupne občinske uprave NOE Medobčinske inšpekcije in 
redarstva občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice,  Šentjur, Vitanje, Vojnik 
in Zreče za leto 2022  
 
Vodja Skupne občinske uprave občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, 
Vitanje, Vojnik in Zreče mag. Nataša Kos je podala Poročilo o delu za leto 2022. Skupna 
občinska uprava (Odlok o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dobje, Dobrna, 
Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče - Uradno glasilo slovenskih 
občin št. 48/2019, Uradni list RS št. 67/19 in 68/19) deluje na območju osmih občin in od 1. 
12. 2019 opravlja za Občino Vojnik naslednje naloge:  
- naloge občinskega inšpekcijskega nadzorstva, 
- naloge občinskega redarstva, 

- naloge proračunskega računovodstva, 

- naloge varstva okolja in 

- naloge urejanja prometa. 

 
Naloge so se in se opravljajo v štirih notranjih organizacijskih enotah, in sicer: 
- Notranja organizacijska enota Medobčinska inšpekcija in redarstvo, 
- Notranja organizacijska enota Skupna služba proračunskega računovodstva, 
- Notranja organizacijska enota Skupna služba varstva okolja in 
- Notranja organizacijska enota Skupna služba urejanje prometa. 
 
Nataša Kos je podrobneje predstavila podatke glede dela na območju Občine Vojnik, 
predvsem NOE Medobčinska inšpekcija in redarstvo.  
 
Majda Krošelj je izpostavila problematiko vožnje s kros motorji in nevarnosti, ki jih 
povzročajo. Na to je odgovoril policist, ki je povedal, da policisti s svojo opremo težko sledijo 
kros motorjem in pozval občane, da posredujejo informacije. Vida Podergajs je pripomnila, 
da nekateri lastniki psov ne počistijo za svojimi psi. Nataša Kos je povedala, da jim je 
problematika znana, vendar ko so redarji na terenu, imajo načeloma vsi lastniki psov vrečke 
za pobiranje pasjih iztrebkov s sabo in jih poberejo. Za postopek pa je potrebno dokazati 
nepravilnosti. Župan je pohvalil delovanje MIR-a, prav tako so z njihovim delom zadovoljni 
tudi v ostalih občinah soustanoviteljicah.  
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Vojnik na 4. redni seji dne 23. 3. 2023 sprejme informacijo o delu 
Skupne občinske uprave občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, 
Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2022. 
NAVZOČIH: 16 
ZA: 16 
PROTI: 0 
 
Ad 7. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2022 in cilji delovanja 
občinskih redarjev v letu 2023  
 
Mojca Vodušek, direktorica občinske uprave je predstavila občinski program varnosti Občine 
Vojnik, ki je bil sprejet na 21. redni seji Občinskega sveta Občine Vojnik, dne 18.12.2008 in 
je temeljni strateški dokument trajne narave, v katerem so opredeljena izhodišča za 
zagotavljanje varnega in kakovostnega  življenja prebivalcev občine Vojnik. V februarju (20. 
2.)  2016 je bil Občinski program varnosti tudi ažuriran v skladu z zakonodajo. Informacija o 
ažuriranju je bila podana Občinskemu svetu občine Vojnik na 11. redni seji, dne 31. 3. 2016. 



Namen Občinskega programa varnosti Občine Vojnik je določiti enotne kriterije za 
zagotavljanje varnosti in opredeliti ukrepe, ki zagotavljajo javno varnost na območju občine.  
 
V Občinskem programu varnosti ne gre zgolj za oceno o uresničevanja zapisanih nalog, ki jih 
izvajajo občinski redarji,  temveč tudi za ažuriranje programa in sprejem novih usmeritev za 
naslednje enoletno obdobje. Občinski program varnosti je potrebno obnoviti z novo oceno 
varnostnih razmer, novimi usmeritvami in novimi konkretnejšimi vsebinami glede vrste in 
obsega nalog občinskih redarjev. V skladu z določili Zakona o občinskem redarstvu (Ur. list 
RS, štev. 139/2006 in 9/2017) in navodilom Službe Vlade RS za lokalno samoupravo in 
regionalno politiko, štev. 540/09-030-1/2010-8, z dne 8. 1. 2010,  mora Oceno izvajanja 
občinskega programa varnosti na predlog župana sprejeti na seji občinski svet. 
 
V prilogi so svetniki prejeli Oceno izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2022 in 
cilje delovanja občinskih redarjev v letu 2023. Soglasje na dokumentacijo je podal komandir 
Policijske postaje Celje g. Martin Kumer. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti se 
obravnava na Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Vojnik, ki k 
dokumentaciji poda mnenje.  
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Vojnik na 4. redni seji, dne 23. 3. 2023, sprejme Oceno izvajanja 
Občinskega programa varnosti Občine Vojnik za leto 2022 in cilje delovanja občinskih 
redarjev v letu 2023.   
NAVZOČIH: 16 
ZA: 16 
PROTI: 0 
SKLEP JE BIL SPREJET 

 
Ad 9. Poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega 
načrta (LEK) Občine Vojnik in njihovih učinkih za leto 2022 

 

Anton Preložnik, predsednik odbora za okolje in prostor ter komunalo je povedal, da v skladu 

z 19. členom Pravilnika o metodologiji in obvezni vsebini lokalnega energetskega koncepta 

(Ur. l. RS, št. 55/16)  izvajalec lokalnega energetskega koncepta (v nadaljevanju besedila: 

LEK) najmanj enkrat letno pripravi pisno poročilo o izvajanju LEK in ga predloži pristojnemu 

organu občine (na obrazcu Priloga – 3). Svetniki so prejeli Poročilo o izvedenih ukrepih iz 

akcijskega načrta (Lokalnega energetskega načrta (LEK) Občine Vojnik  in njihovih učinkih 

za leto 2022. Poročanje se  izvaja na portalu Ministrstvo za infrastrukturo preko aplikacije za 

e-poročanje EPOS-G2. Izpolnjen obrazec Priloga 3 se skupaj z izpiskom zapisnika seje o 

obravnavi poročila LEK posreduje v PDF formatu. Poročanje se izvaja preko aplikacije za e-

poročanje EPOS-G. Rok za poročanje je 31.3.2023. Poročilo je na svoji seji obravnaval tudi 

odbor za okolje in prostor ter komunalo, ki ga predlaga v seznanitev občinskemu svetu. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet občine Vojnik je na svoji 4. redni seji dne, 23.3.2023,  sprejel informacijo 
o izvedenih ukrepih LEK in njihovih učinkih za leto 2022. 
NAVZOČIH: 16 
ZA: 16 
PROTI: 0 
SKLEP JE BIL SPREJET 
 
 
 
 



Ad 10. Poročilo o delu občinske uprave  

 
Predlog za podpis sporazuma o sodelovanju partnerskih občin Češka Skalice in Občine 
Vojnik 
Že v letu 2018 se je začelo poglobljeno sodelovanje med občino Češka Skalice in Občino 
Vojnik. V septembru 2018 smo izvedli obisk pri njih, priloženo je potno poročilo. Pred tem pa 
smo v letu 2017 gostili njihovo delegacijo v naši Občini. Že več let z društvom Božene 
Nemcove tesno sodeluje Jože Žlavs iz kulturnega društva Globoče. V letu 2022 je njihovi 
občini tudi podaril svojo umetniško zbirko na temo Božene Nemcove.  
 
Kot nadaljevanje poglabljanja medsebojnih odnosov je za 19. do 21. maj letos predviden 
obisk delegacije mesta Češka Skalice na čelu z županjo Zuzano Jungwirhovo. Želja je, da se 
podpiše Dogovor o sodelovanju partnerskih občin. Osnutek je v prilogi. Kasneje, če se bo 
sodelovanje uspešno odvijalo, pa bi pristopili k dogovoru o pobratenju med občinama. 
 
Ker vse bazira na osnovi prostovoljnega sodelovanja predlagam svetnikom, da se pooblasti 
župana za podpis dogovora o poglobljenem sodelovanju med občinama ob obisku češke 
delegacije. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet občine Vojnik na 4. redni seji dne 23.3.2023 pooblasti župana za podpis 
dogovora o poglobljenem sodelovanju partnerskih občin Češka skalice in Vojnik. 
NAVZOČIH: 16 
ZA: 16 
PROTI: 0 
SKLEP JE BIL SPREJET 
 
 
Župan je povedal, da je pripravljamo rebalans, ki bo predvidoma v obravnavi na naslednji 
seji. Predstavil je projekte v teku. Mojca Vodušek je predstavila kadrovske zadeve, v teku sta 
dva razpisa za delo v režijskem obratu.  
 
11. Poročilo o delu odborov in komisij 
 
Predsedniki so podali poročila o delu odborov in komisij. Anton Preložnik je povedal, da je na 
odboru za okolje in prostor ter komunalo bilo izpostavljeno, da naj pridobimo podatke glede 
gradnje novega Mikovega bloka v zvezi z odmikom od ceste. Prav tako je bilo izpostavljeno, 
da je potrebno pričeti s pogovori glede umestitve obvoznice v prostor. Glede pridobitve 
služnosti za kolesarsko stezo je bil podan predlog, da se v okviru Odbora za okolje in prostor 
ter komunalo oblikuje skupina svetnikov, ki bi pomagali pri pridobivanju služnosti. 
 
Ad 12. Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Svetniki so izpostavili imenovanje predsednika KS Frankolovo. Župan je povedal, da 
predsednika sveta KS volijo člani sveta izmed sebe in je to njihova suverena naloga. Svetniki 
so predlagali, da se v okviru pogovorov poskuša urediti zadevo. Mladen Kovačić je izpostavil 
veljavnost pravilnika za dodeljevanje sredstev na področju kmetijstva. Župan je povedal, da 
je pravilnik veljaven, odgovor bo posredovan. Izpostavljeno je bilo vprašanje, v kakšni fazi je 
projekt  Eurospin v Arclinu, postopek je v teku.  Majda Krošelj je izpostavila gradnjo 
gasilskega poligona v Višnji vasi, župan je povedal, da je v pripravi OPPN. Damjan Muzel je 
izpostavil problematiko ukinjanja oz. združevanja UE po Sloveniji in predlagal, da občinski 
svet sprejme pobudo, ki jo pošlje pristojnemu ministrstvu v smislu, da občinski svet 
nasprotuje preoblikovanju UE. Po podanem obširnem predlogu so svetniki razpravljali in 
zavzeli stališče, da je preuranjeno za sprejem kakršnekoli pobude in se naj počaka na bolj 
podrobne informacije. Vida Podergajs je izpostavila digitalizacijo v zdravstvu in v drugih 



ustanovah, kar je problem predvsem za starejšo populacijo. Jakob Jakop je izpostavil, da ni 
dobro zdravljenje na daljavo. Svetniki so predlagali, da se na eno od naslednjih sej povabi 
direktorico Zdravstvenega doma, ki bo lahko odgovorila na aktualna vprašanja.  
 
Seja je bila končana ob 20.40. 
 
Zapisala:                                                                            
Tanja Golec Prevoršek                                                            Branko Petre 
                                                                                                      Župan 
                                                                                                Občine Vojnik 
 
 
 
 
 
 
 
 


